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Návrh uznesenia 

Miestne zastupiteľstvo 
berie na vedomie 
intonnáciu o plnení interpelácií poslancov Miestneho zastupitel'stva Mestskej časti 
Bratislava-Dúbravka vznesených na jeho 28. rokovaní. 



Interpelácie poslancov miestneho zastupiteľstva 


vznesené na 28. rokovaní Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 


Bratislava-Dúbrav ka 


Interpelovaný: Ing. Ján Sandtner, starosta m.č. 

Interpelujúci poslanec: 

l. RN Dr. Martin Zaťovič 

Interpelovaný: Ing. Ján Sandtner, starosta m.č. 

Interpelujúci poslanec: 

2. Ing. Albert Liptovský 
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MESTSKÁ ČASŤ BRATISLA V A - DÚBRAVKA 
Žatevná 2, 844 02 Bratislava 

Vážený pán 
RNDr. Martin Zaťovič 
Ľuda Zúbka 31 
841 O l Bratislava 

V3Še čísto/zo dňa Naše číslo Vybavuje/linka Bratislava 
OMP-383/20 IO JUDr.Hofmannová 06.10.2010 

tel.:0918/587 571 

Vec 
Interpelácia poslanca - odpoveď 

Na základe Vašej interpelácie, ktorá odznela na Miestnom zastupiteľstve dňa 14.9.2010 
Vám oznamujem, že pedagogický zamestnanci dostali výpovede z nájmu bytu v dôsledku toho, 
že s nimi bola uzavretá nájomná zmluva v zmysle zákona 189/1992 Z.z. o úprave niektorých 
pomerov súvisiacich s nájmom bytov a s bytovými náhradami čo nie je v súlade s prácou 
pedagogického zamestnanca. V zmysle predmetného zákona služobným bytom je byt, ktorého 
nájomca vykonáva prácu, na ktorú je nájom služobného bytu viazaný, t.j. nejedná sa o trvalé 
bývanie a týka sa to konkrétnej osoby nie rodinných príslušníkov. Tieto nájomné zmluvy boli 
uzavreté v období rokov 2003-2006, t.j. za bývalého starostu Ing. Poláka a odporúčania 
komisie školstva v tom čase. Pedagogickým zamestnancom sme ponúkli náhradné ubytovanie. 

S pozdravom 

Ing. Ján 
starosta 
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Albert Liptovský - poslanec MČ Dúbravka. 

Interpelácia na pána starostu: 

Dovoľujem si Vás v rámci interpelácie požiadať o odpovede na tieto otázky: 

11 za čo mala byť vyplatená firme Octigon pohyblivá časť odmeny 8 % z prideleného 
grantu, na revitalizáciu Parku Družba? 

21 Kto bol členom výberovej komisie na túto akciu ? 

Okrem toho žiadam o zaslanie kompletného materiálu z výberového konania - od vyhlásenia 
súťaže, zoznamu uchádzačov, cenové ponuky a zápisnicu z vyhodnotenia súťaže. 
Predpokladám, že neúspešný uchádzači boli o výsledkoch informovaní a preto žiadam kópie 
podacích lístkov, alebo iný hodnoverný doklad o zaslaní výsledkov. 

Bratislava 14.9.2010 

.... 




Odpoveď na interpeláciu pána poslanca Ing. Alberta Liptovského 

V ážený pán poslanec, 

podrobne sme sa zaoberali Vami predloženým materiálom na 28. zasadaním Miestneho 
zastupiteľstva konaného dňa 14.09.2010. Dôkladne sme preskúmali všetky písomnosti 
týkajúce sa projektu Revitalizácia Park Družby IL etapa a prišli sme k záveru, že prišlo 
k omylu. Firme OCTIGON, a.s. sme zaplatili o 20000,- Sk viac, čo s DPH činí 23 800-Sk, 
(t.j. 790,01 €) oproti sume, ktorá bola uvedená v zmluve s OCTIGON-om. 

Môžeme Vás pán poslanec ubezpečiť, že to nebolo úmyselné a už vôbec nie na úplatok tak, 
ako citujem." Nenapadá mi tu nič iné, ako že sa jedná o úplatok" ( mali ste na mysli 
konkrétnu osobu? Ak áno, prosím oznámte nám ju). 

Tento preplatok vznikol nepozornosťou preto, že medzi dvomi platbami bol 9 mesačný 
odstup. Za upozornenie na túto chybu Vám ďakujemeí. Chyba bola napravená listom č. 
Starosta-50111201O zo dňa 11.1O.201O,ktorým sme požiadali uvedenú firmu o vrátenie 
neoprávnene fakturovanej čiastky. 

Vážený pán poslanec, Vaša predstava o spracovaní takejto žiadosti (ktorá má 18 strán) je 
mylná. Naša žiadosť mala vyše 200 strán a ďalší dodatok mal 57 strán mimo výkresovej 
dokumentácii. 

Odmena 8 % z výšky schváleného grantu mala byť vyplatená firme OCTIGON v prípade 
schválenia žiadosti o nenávratný finančný príspevok z EURO fondov pre náš projekt. Taká je 
na Slovensku prax v takýchto prípadoch. Vypracovanie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok je veľmi zložitý proces a jeho vypracovanie si vyžaduje skúsenosti a kontakty na 
príslušných miestach, čo naša mestská časť nemá. Preto sme zvolili takýto spôsob postupu pri 
získavaní nenávratných finančných prostriedkov z fondov pre projekty, v rámci Operačného 
programu Bratislavský kraj. Pán poslanec, ak máte vhpdné kontakty, prosíme Vás, využite ich 
pre prospech našej mestskej časti. 

Firma OCTIGON bola vybraná súťažou vo verejnom obstarávaní dňa 17.9.2009. Výberová 
komisia pracovala v zložení: Ing. Jana Chválová, predsedníčka komisie, PhDr. Matilda 
Križanová- členka komisie, Ing. Ján Rôssel- člen komisie. 

Všetky písomností týkajúce sa Projektu "Revitalizácia Parku Družba" a nie len Vami citované 
vo Vašom materiáli sú Vám na Miestnom úrade k dispozícii.. 

Záverom len podotýkame, že sme prezreli všetky uznesenia Miestneho zastupiteľstva, ktoré 
sa týkali predmetného projektu a môžeme konštatovať, že tento projekt našiel medzi našimi 
poslancami veľkú podporu o čom svedčí fakt, že všetky tieto uznesenia boli schválené 
kvalifikovanou väčšinou. 

Bratislava 12.10.2010 


